
 

 

Referat af  

FU møde den 6.11.24 kl.15 – 17 på Mosedeskolen 

Tilstede: Ömer, Per, Jørgen Erik, Lars, Helle, Helene og Eva 

Afbud fra: Freja, David, Nis, Tjalwe,  

 

 
1. Siden sidst. Per informerer om:  

- Janne har meddelt, at hun stopper pr. 31/12-24. Vi venter til 
at gøre noget til rep.mødet. Jørgen Erik lufter en mulig 
erstatning.  

- Per har formandsmøde på fredag. Nyt dm - syvkamp. Det skal 
på aktivitetsplanen for næste år evt. i en reduceret udgave. 
Samværs politik er også på dagsordenen.  
Strategi mht. rekruttering af nye medlemmer.  
Formandsvalg i 2025. 
Situationen med projekter i Nyborg. 

  
 

2. Stævner. Fodbold - Himmelev vandt både hos drenge og pigerne. 
Håndbold - 26 8.klasser. Himmelev vandt hos drengene og 
Elllemarkskolen hos pigerne. 9.klasse stævnet blev aflyst.  
Atletik - afbud fra Karlslunde og Skovbo på 6. årgangsstævne. Det 
gik fint. 10 drengehold og 9 pigehold til 7.klassesstævnet. Der var 
en nedgang i antal af tilmeldte til begge stævner. Uglegård vandt 
hos pigerne og Krogårdskolen hos drengene. 
Gymnastikdage - tre rigtig gode dage. 470 elever på tre dage. 
Basket - næste uge 6.og 7.klasse og om 14 dage er det 8. og 
9.klasse.  
Badminton - blev ikke til noget, da der var for få tilmeldte.  
Kidsvolley - ekstern tilmelding via volleyforbundet er der 
problemer med. 5.klasses stævnet på Trekroner bliver aflyst. Der 
er en plads til stævnet på Holmebækskolen.  Ellers er stævnerne 
fyldte. Vinderne af de enkelte stævner i 6.-7.kl. får mulighed for at 
deltage i Skole-OL i København.  



Indendørsfodbold - Greve-hallerne har smidt banderne ud. Vi skal 
finde en løsning. Enten skal der findes nye haller (fx Hvalsø eller 
Solrød Idrætscenter) eller en ny aktivitet fx futsal.  
 
 

3. Økonomi. Lars informerer om økonomien. Der er lidt udfordringer 
mht. udbetaling af frikøb. Dem der får frikøbet som honorar, skal 
selv huske at betale skat af pengene.  Vi har indberettet honoraret 
som B-indkomst til Skat.  
Der er deadline på regnskabet pr. 1/12 til Lars, så alle skal melde 
kørsel mv. til Lars den dag.  
Skriv gerne på forhånd til Lars om dine udlæg. Du kommer så med 
papirregnskab på mødedagen. 
 

4. Skoleidræt i tiden og til tiden – femårs plan. Rekruttering af nye til 
kredsene. Udfordring med SoMe.  
 

5. Mødeplan for skoleåret 2024 -2025: 
 
 
6.12 Lars k. 16-  
4.2 Jørgen Erik kl. 9-15  
8.4 Holmeagerskolen kl. 13-17  
13.6 David eller kegleklubben? kl. 16- 
 

6. Evt.  

Husk at lave beretninger for aktiviteterne til hjemmesiden. Send 
dem til Per. 

 

 

Takster: 

Befordring for 2024: 2,23 kr. pr. km 

 

 


